
Protokół Nr 29/2012 
 

z posiedzenia  Komisji  Samorządowej  Rady Miasta Ostrowca Św.  
w dniu 23 listopada 2012 r.  godz. 14.00 – 14. 35. 

 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji  - mgr Zbigniew Moskalewicz. 

1. Lista obecności – w załączeniu. 
2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 
Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 
 Porządek posiedzenia:  

I. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Zaopiniowanie projektów uchwał  
na sesje Rady Miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego w dniu 27 listopada 
2012 r.: 
- zm. uchwałę w sprawie Statutu 
Gminy Ostrowiec Świętokrzyski; 
 
 
 
- Gminnego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoho-
lowych w Gminie Ostrowiec 
Świętokrzyski na 2013 r.; 
 
- Program współpracy Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski z organiza-
cjami pozarządowymi i innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność 
poŜytku publicznego w 2013 r.; 
 
- zm. uchwałę w sprawie Gminnego 
Programu Przeciwdziałania Narko-
manii na lata 2011 – 2014 w Gminie 
Ostrowiec Świętokrzyski; 
 
- akceptacji projektu aneksu nr 3 do 
porozumienia w sprawie realizacji  
I etapu zadania inwestycyjnego pn. 
„Uporządkowanie gospodarki wodno – 
ściekowej w aglomeracji Ostrowiec 
Świętokrzyski”;  
 
 
- określenia wysokości stawek podatku 
od nieruchomości na 2013 r. 
 
 
 

 
 
 
 
Komisja Samorządowa RM pozytywnie, 
jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. (w załączeniu do 
protokołu). 
 
Członkowie komisji  pozytywnie, jedno-
głośnie zaopiniowali przedmiotowy projekt 
uchwały. (w załączeniu do protokołu). 
 
 
Członkowie Komisji Samorządowej RM 
pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowali 
przedłoŜony projket uchwały. (w załą-
czeniu do protokołu).  
 
 
Komisja Samorządowa RM pozytywnie, 
jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. (w załączeniu do 
protokołu). 
 
Obecny na posiedzeniu komisji 
Wiceprezydent Miasta Ostrowca Święto-
krzyskiego - p. P. Górniak wycofał projket 
uchwały ze względu na niedopełnienie 
kwestii proceduralnych związanych  
z projektem uchwały.  (projket uchwały  
w załączeniu do protokołu).  
 
Obecna na posiedzeniu komisji Skarbnik 
Miasta – p. E. Pichór poinformowała 
zebranych, iŜ proponuje się na rok 2013 
zwiększenie stawek podatkowych średnio 
o ogłoszony przez Prezesa GUS wskaźnik 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
- określenia wysokości stawek podatku 
od środków transportowych na rok 
2013; 
 
 
 
- obniŜenia średniej ceny skupu Ŝyta 
stanowiącej podstawę do obliczenia 
wysokości podatku rolnego w 2013 r.; 
 
 
- opłaty od posiadania psów; 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

wzrostu cen towarów i usług konsu-
mpcyjnych wynoszący 4%. 
 
Członkowie komisji stosunkiem głosów:  
5 za, 4 przeciw przy braku głosów 
wstrzymujących się pozytywnie zaopinio-
wali przedmiotowy projekt uchwały.  
(w załączeniu do protokołu). 
 
Komisja Samorządowa RM stosunkiem 
głosów: 5 za, 4 przeciw przy braku głosów 
wstrzymujących się pozytywnie zaopinio-
wali przedmiotowy projekt uchwały.  
(w załączeniu do protokołu). 
 
Członkowie komisji pozytywnie, 
jednogłośnie zaopiniowali przedmiotowy 
projekt uchwały. (projket uchwały w załą-
czeniu do protokołu). 
 
Przewodniczący Komisji Samorządowej 
RM – p. Z. Moskalewicz odczytał pismo 
Ostrowieckiego Stowarzyszenia Przyjaciół 
Zwierząt „ANIMALS” w zwi ązku  
z projektem uchwały w sprawie opłaty  
od posiadania psów. (pismo w załączeniu 
do protokołu). Następnie obecny na 
posiedzeniu komisji Wiceprezydent Miasta 
p. Paweł Górniak wyjaśnił, iŜ prze-
dmiotowa uchwała jest wynikiem 
przyjętego w marcu br. programu opieki 
nad bezdomnymi zwierzętami. Prezydent 
powiedział, Ŝe Rada Miasta przyjęła 
ambitny program, i teraz naleŜy znaleźć 
środki na jego realizację. Prezydent 
oświadczył takŜe, Ŝe zakładane 100 tys. zł. 
dochodu z planowanego podatku od psów 
na 2013 r., mogłoby wystarczyć na 
pokrycie połowy kosztów realizacji w/w 
programu opieki nad bezdomnymi psami. 
Prezydent dodał, Ŝe w tym roku na 
utrzymanie w schroniskach bezpańskich 
psów wyłapanych w gminie Ostrowiec 
wydano 97 tys. zł. Prezydent zauwaŜył 
równieŜ, Ŝe naleŜy odpowiedzieć sobie na 
pytanie, kto ma płacić za politykę gminy 
wobec bezdomnych psów- czy obciąŜamy 
tym wszystkich mieszkańców Ostrowca, 
czy korzystamy z moŜliwości, jakie dają 
nam przepisy. Przewodniczący Komisji  
p. Z. Moskalewicz powiedział, Ŝe jeŜeli 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- ustalenia wysokości kwoty słuŜącej 
do wyliczenia wysokości dotacji na 
finansowanie działalności Centrum 
Integracji Społecznej w 2013 r.;   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

p. Z. Moskalewicz powiedział, Ŝe jeŜeli 
podatek zostanie uchwalony, to pierwsze 
wpłaty powinny być przeznaczone na 
chipowanie psów, co niewątpliwie 
przyczyni się do ich lepszej identyfikacji. 
Pan Radny St. Choinka zaproponował, aby 
zorganizować wyjazdowe posiedzenie 
komisji  w  schroniska na „Janiuku”  
w celu zapoznania się z warunkami  
i problemami tej placówki.  
Członkowie jednogłośnie przyjęli wniosek 
Pana Radnego St. Choinki. (w załączeniu 
do protokołu).  
Członkowie komisji w wyniku dyskusji 
zadecydowali, Ŝe projekt przedmiotowej 
uchwały winien być poddany ponownemu 
rozpatrzeniu i przeanalizowaniu. Ponadto, 
uznali, iŜ kwota podatku od posiadania psa 
zaproponowana w w/w projekcie uchwały 
(tu: 80 zł.) jest za wysoka.  
Komisja Samorządowa RM w głosowaniu 
stosunkiem głosów: 0 za, 9 przeciw, przy 
braku głosów wstrzymujących się 
negatywnie zaopiniowała projket uchwały 
w sprawie opłaty od posiadania psów. 
(projket uchwały w załączeniu do 
protokołu). 
 
Obecny na posiedzeniu komisji p. A. Kryj 
– zastępca Naczelnika Wydziału Edukacji  
i Spraw Społecznych UM, poinformował 
zebranych, iŜ dwa tygodnie temu Wydział 
Edukacji otrzymał opinię radców pra-
wnych, z której wynika, Ŝe działalność 
Centrum Integracji Społecznej moŜe być 
finansowana równieŜ z dotacji pocho-
dzącej z dochodów własnych gminy, a nie 
tylko  ze środków przeznaczonych na 
realizację programu profilaktyki  
i rozwiązywania problemów alkoho-
lowych. Dlatego podjęto niezwłoczne 
działania i uruchomiono całą procedurę, 
słuŜącą do wyliczenia wysokości dotacji na 
finansowanie działalności Centrum  
w 2013 roku. 
Na zakończenie głos zabrał p. radny  
Wł. Sajda i powiedział, Ŝe obecna 
działalność Centrum Integracji Społecznej 
jest wzorowa i przynosi duŜo dobrego dla 
gminy i jej mieszkańców.  



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

II. 

   
 
 
 
 
 
- podziału miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego na okręgi wyborcze, 
ustalenia ich granic i numerów oraz 
liczby radnych wybieranych w kaŜdym 
okręgu wyborczym; 
 
 
 
 
 
Sprawy róŜne: 
 
- pismo społeczności Bodzechowa  
w sprawie podjęcia przez Radę Miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego uchwały 
nadającej im. Feliksa Ludwika Pancera 
oddanemu do uŜytku wiaduktowi  
na zjeździe z IV odcinka ul. Zagłoby; 
 
 
- wniosek Związku Nauczycielstwa 
Polskiego Oddział w Ostrowcu Św.  
o nadanie jednej z ulic Ostrowca 
Świętokrzyskiego nazwy: JERZEGO 
STOKŁOSY; (wniosek w załączeniu 
do protokołu). 
 
 
 
- pismo RO „Śródmieście” w sprawie 
niewywiązywania się przez OTBS Sp. 
z o.o. w Ostrowcu Świętokrzyskim  
ze swoich obowiązków administratora 
terenów stanowiących własność Gminy 
Ostrowiec; (pismo w załączeniu do 
protokołu). 

 
 Członkowie komisji pozytywnie, 
jednogłośnie zaopiniowali przedmiotowy 
projekt uchwały. (projket uchwały w załą-
czeniu do protokołu). 
 
Komisja Samorządowa RM w głosowaniu,  
stosunkiem głosów: 5 przeciw, 4 wstrzy-
mujące się i przy braku głosów za, 
odrzuciła projekt uchwały w sprawie 
podziału miasta Ostrowca Święto-
krzyskiego na okręgi wyborcze, ustalenia 
ich granic i numerów oraz liczby radnych 
wybieranych w kaŜdym okręgu wybo-
rczym. (projekt uchwały w załączeniu  
do protokołu). 
 
 
Komisja Samorządowa RM ponownie 
przeanalizowała propozycję mieszkańców 
Bodzechowa i zadecydowała, Ŝe w chwili 
obecnej nie jest moŜliwy do zrealizowania 
przedłoŜony wniosek. (odpowiedź do 
wnioskodawców w załączeniu do proto-
kołu). 
 
Członkowie komisji zapoznali się  
z pismem Związku Nauczycielstwa 
Polskiego Oddz. w Ostrowcu Św.  
i wystąpili z wnioskiem do Przewo-
dniczącego RM o uwzględnienie  
w przyszłości, w miarę moŜliwości 
przedmiotowego wniosku. (wniosek  
w załączeniu do protokołu). 
 
Komisja Samorządowa RM zapoznała się  
z pismem RO „Śródmieście” i przyjęła je 
do wiadomości. Członkowie Komisji 
oczekują informacji w tym temacie od 
Zakładu Usług Miejskich i Ostrowieckiego 
Towarzystwa Budownictwa Społecznego.  
 
Na tym posiedzenie zakończono. 

 
Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono.  
 
Termin następnego posiedzenia: do ustalenia. 
 
Protokołowała:                                                Przewodniczył: 
mgr Eliza Kaniewska                                               Przewodniczący Komisji Samorządowej RM      
    Zbigniew Moskalewicz                                           


